
 

                                                                             Αθήνα, 7 Σεπτεμβρίου 2022 

Επίκαιρη Ερώτηση 

 

Προς τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων   

  

Θέμα: «Ανάγκη άμεσης διερεύνησης του εργατικού δυστυχήματος στο Καναλάκι 

Πρέβεζας και στήριξης των οικογενειών των θυμάτων». 

   

Ο Νομός της Πρέβεζας θρηνεί άλλους δύο νεκρούς σε εργατικό δυστύχημα. Κάτω από 

συνθήκες που δεν έχουν ακόμη διευκρινιστεί, δύο εργαζόμενοι έχασαν τη ζωή τους την 

περασμένη Κυριακή κάνοντας την εργασία τους.  

Το τραγικό αυτό γεγονός φέρνει για μια ακόμη φορά στην επιφάνεια την ανάγκη 

τήρησης και βελτίωσης του συνόλου των όρων που προστατεύουν τον εργαζόμενο 

κατά την άσκηση της εργασίας του, με την ενίσχυση του θεσμικού πλαισίου για την 

υγιεινή και ασφάλεια στους χώρους εργασίας και την εντατικοποίηση των ελέγχων.  

Δυστυχώς, συγκεκριμένες κυβερνητικές επιλογές, όπως, μεταξύ άλλων, η ουσιαστική 

υποβάθμιση του Σώματος Επιθεώρησης Εργασίας (Σ.ΕΠ.Ε) και το πάγωμα των 

προσλήψεων που τη συνόδευσε, συμβάλλουν στην αδυναμία ουσιαστικού ελέγχου για 

την τήρηση της εργατικής νομοθεσίας. Στον Νομό Πρέβεζας εργατικοί φορείς έχουν 

πολλάκις επισημάνει την έλλειψη προσωπικού στο τοπικό παράρτημα του Σώματος.    

  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1. Ποιος είναι ο αριθμός των Επιθεωρητών Ασφάλειας και Υγιεινής της 

Εργασίας που υπάγονται στο τοπικό παράρτημα Πρέβεζας; Σε πόσες 

ενέργειες έχει προβεί το ΣΕΠΕ τα τελευταία χρόνια για την ενημέρωση 

των εργαζόμενων του Νομού Πρέβεζας για τους επαγγελματικούς 

κινδύνους κατά την άσκηση των καθηκόντων τους στους χώρους 

εργασίας;  

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί για την άμεση στήριξη των οικογενειών των 

θυμάτων;   
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